
Notule vergadering MR De Waterkant 16/01/2023 

 

Aanwezig: Maarten (ouder), Lisanne (leerkracht), Annelies (directeur), Monique (ouder), Jan 

(leerkracht), Frans (leerkracht) en Asha (ouder).  

Maarten (voorzitter) opent de vergadering. Lisanne stelt zich voor, het is haar eerste MR 

vergadering.  

Annelies geeft een update over de stand van zaken:  

- Ze vertelt dat er een vaste invaller voor klas 6a is gevonden. Super fijn, want de 

stabilieteit is nodig in deze klas. Na de voorjaarsvakantie komt er sowieso weer een 

vaste leerkracht op 6a te staan.  

- Nieuwe concierge is een aanwinst, het gaat heel goed. 

  

Concept gedragsprotocol: 

- Er was al een gedragsprotocol, maar er was behoefte aan een opgefrist protocol 

waardoor elke klas op dezelfde manier omgaat met storend of soms zelfs 

grensoverschrijdend gedrag. Er is behoefte aan een duidelijke richtlijn, het team 

heeft hierin meegedacht. 

In principe werkt De Waterkant vanuit ‘positief gedrag belonen we’. Maar als er dan 

toch storend, grensoverschreidend of zelfs ontoelaatbaar gedrag wordt vertoond dat 

gaat het gedragsprotocol in werking. In het gedragsprotocol zijn verschillende fases, 

te beginnen bij de groene fase, waarin alle kinderen met wenselijk gedrag zitten. MR 

krijgt nu de achtergrondinformatie over dit protocol maar hoeft hier niet over te 

stemmen. 

SOP document: 

- Het SOP document gaat over welke ondersteuning de school kan bieden aan 

leerlingen. Dit document kunnen ouders lezen voordat ze ervoor kiezen hun kind op 

De Waterkant te plaatsen. Ouders weten dan wat ze mogen verwachten in 

ondersteuning en wat niet. De MR moet instemmen met dit document. De leraren/ 

het team gaan 19 januari over de inhoud van het SOP document in gesprek. 

Afgesproken wordt dat de MR daarna het document toegestuurd krijgt en per mail 

instemming verleent aan het SOPdocument. Eventueel wordt er een korte 

tussentijdse vergadering gepland als er behoefte is aan overleg/discussie.  

- Jan geeft alvast aan z’n instemming te verlenen vanuit de rol als MR leerkracht.  

Annelies verlaat de vergadering. 

Bankrekening MR opzeggen of niet: 

- MR buigt zich vervolgens over de vraag of de bankrekening en Stichting MR De 

Waterkant opgeheven moet worden omdat het lastig is financieel beheer over te 



dragen van oude penningmeester naar nieuwe. Het alternatief is dat de financiele 

middelen via declaraties aan De Waterkant gaan.  

- Voordelen van opheffen: Er hoeft minder financiele verantwoording te worden 

afgelegd (geen begroting/ geen (financieel) jaaroverzicht). En er is geen moeilijke 

overdracht van bankrekeningeigenaar/beheerder eens in de drie jaar tussen 

penningmeesters.  

- Nadelen van opheffing: Er is geen financiele onafhankelijk meer. We krijgen een 

jaarlijkse bijdage van rond de 850 euro. Met deze bijdrage kunnen we goed uit de 

voeten omdat we het ene jaar minder en het andere jaar meer uitgeven. Hierdoor 

hebben we een kleine reserve op de spaarrekening. Gevreest wordt dat we tegen 

een harde grens van 850 euro aanlopen als we via declaratie gaan werken.  

- De MR komt niet tot een besluit. Voorzitter gaat met Annelies in gesprek over de 

‘regels’ bij het declareren en zal vragen of er een reservering kan worden 

opgenomen van 2.000. 

Wvttk: 

- Punt 1: We rouleren nu de notulen. Willen we eventueel een secretaris aantrekken? 

Leerkrachten zouden hier bijvoorbeeld 20 uur voor kunnen krijgen. Besloten wordt 

dat dit niet nodig is. We rouleren het maken van de notulen. 

- Punt 2: Wie is er verantwoordelijk is voor de klassenappgroepen. Er is een nieuwe 

tool van Whats-app gemaakt voor scholen waarbij zogenaamde communities 

worden gemaakt. Hierbij is er een extra laag boven de klassenappgroepen waarin 

admins opereren. Duidelijk wordt dat de klassenapps informeel van karakter zijn en 

er geen overkoepelende verantwoordelijke is hiervoor. Er wordt verteld dat de 

klassenappgroep in bepaalde klassen weinig gebruikt wordt, dan wordt er alleen 

gecommuniceerd via het Ouderportaal. Dat is het formele communicatiekanaal. Er 

wordt gevraagd wat de taak van de klassenouder is als alles via het Ouderportaal 

moet gebeuren.  

- Wanneer zullen we de MR afscheidsborrel voor afzwaaiende leden? Liever toch iets 

verder gepland dan morgen. Voorzitter zal nieuwe data voorstellen.  

- GMR lid voor De Waterkant is Rosanne Tromp. We zullen haar vragen bij een van de 

komende vergaderingen aanwezig te zijn zodat ze hier iets meer over kan vertellen.  

Ook willen we van Rosanne of de GMR vragen of er notulen kunnen komen van de 

GMR vergaderingen. Op de website zijn de de notulen verouderd. De inhoud kan 

echter interessant zijn voor de MR van De Waterkant. We zullen Rosanne hierover 

bevragen. 

Voorzitter bedankt de leden en sluit de vergadering. 


